

Title (en)

VIDEO SYSTEM FOR THE TOURISTIC AND ROAD GUIDE TO FIT ON MOTOR-DRIVEN VEHICLES.

Title (de)

VIDEOSYSTEM ZUR ORIENTIERUNG FÜR KRAFTFAHRZEUGE.

Title (fr)

SYSTEME VIDEO DE GUIDAGE TOURISTIQUE ET ROUTIER DESTINE A ETRE MONTE SUR DES VEHICULES AUTOMOBILES.

Publication

EP 0354898 A1 19900221 (EN)

Application

EP 87902687 A 19870403

Priority

IT 8700029 W 19870403

Abstract (en)

[origin: WO8807460A1] The video system employs an operative compartment in the driver's cab as a part of the vehicle board instrumentation to control from the driver's place, to supply, on demand, selective data concerning what specifically can interest from the touristic and road point of view. The compartment essentially foresees a monitor (1) with a computer (2) controlled by means of a service keyboard (3) and a reader (4) of magnetic records (9) which transmits graphic and alphanumerical information as well as legends by elaborating the data taken from the small magnetic records (9) inserted in it. If the compartment is fitted with a tuner (6), its alternative use as a TV-receiver by the transported persons is possible, and the audio is received by means of a headphone; or it can also be used for reproducing video boxes by means of a video reproducer (5).

Abstract (fr)

Le système vidéo utilise un compartiment fonctionnel situé dans le poste de conduite du conducteur, et fait partie des instruments de bord du véhicule commandés depuis la place du conducteur. Il fournit à la demande des informations sélectives concernant ce qui peut spécifiquement être intéressant du point de vue touristique et routier. Le compartiment prévoit essentiellement un écran (1) avec un ordinateur (2) commandé par un clavier (3), et un lecteur (4) de disques magnétiques (9) transmettant des informations graphiques et alphanumériques ainsi que des légendes, par élaboration des données extraites des petits disques magnétiques (9) que l'on introduit dans le lecteur. Si le compartiment est équipé d'un syntonisateur (6), les passagers peuvent, dans un autre mode d'utilisation, l'utiliser comme récepteur de télévision, le son étant reçu au moyen d'un casque; on peut également l'utiliser pour reproduire des cassettes vidéo au moyen d'un lecteur vidéo.

IPC 1-7

B60R 11/02

IPC 8 full level

B60R 11/02 (2006.01); **B60R 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B60R 11/02 (2013.01); **B60R 11/0211** (2013.01); **B60R 11/0229** (2013.01); **B60R 2011/0005** (2013.01); **B60R 2011/0007** (2013.01);
B60R 2011/0085 (2013.01); **B60R 2011/0276** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8807460A1

Cited by

US5795569A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8807460 A1 19881006; EP 0354898 A1 19900221

DOCDB simple family (application)

IT 8700029 W 19870403; EP 87902687 A 19870403